
Verslag kascommissie BCCN 12 maart 2024 

De kascommissie bestaat uit Noëlle Hoorneman en Danique Lagerwaard. 
 
Door de penningmeester, tevens voorzitter en secretaris Nico Schooneveld zijn de volledige conceptstukken zoals 
jaarverslag,  begroting, grootboekadministratie, onderliggende stukken en bankafschriften ter beoordeling aan de 
kascommissie verstrekt. Er bestaat geen noodzaak advies van derden in te huren, nadere stukken of andere informatie op 
te vragen. Wij hebben de jaarcijfers gecontroleerd en aangesloten bij de achterliggende stukken (facturen, bankafschriften, 
declaraties e.d.). Er zijn daarbij geen onregelmatigheden of onjuistheden geconstateerd. De dagelijkse administratie is juist 
en tijdig verwerkt.  
 
Naast de beoordeling van de administratie bestaat de taak van de kascommissie eveneens uit de signalering van risico’s en 
het doen van aanbevelingen. Vastgesteld kan worden dat de inkomsten van de vereniging nagenoeg alleen bestaan uit 
betaalde contributies door de leden. Te betreuren valt dat sinds jaren het ledenbestand krimpt. Deze leden ontvangen nu 
2-maandelijks het clubblad. Uit de gepresenteerde cijfers blijkt dat ongeveer 60% van de contributiegelden nodig is voor de 
kosten van het drukwerk en de verzending daarvan. Indien de trend zich doorzet van een krimp in het ledenbestand en 
mogelijke prijsstijgingen voor het drukwerk is wellicht een overgang naar een 3-maandelijks clubblad op termijn 
noodzakelijk. Het is verstandig om daar nu al bij stil te staan. 
 
Daarnaast dient er door het Bestuur veel aandacht te worden besteed aan de uitgaven aan de diverse commissies. De 
resultaten van de CFH- en CBCA-commissie resulteren licht negatief en zijn dan ook nagenoeg budgetneutraal. De COWS-
commissie vergt echter een hoge financiële vraag bij de vereniging. Met name in het jaar 2023 hebben de COWS-
activiteiten, mede door een hoge investering in nieuw hekwerk, tot een hoog negatief resultaat geleid. In de regel worden 
de resultaten gevormd door inkomsten van wedstrijdgelden verminderd met de daarmee gepaard gaande kosten. Dat zijn 
dan met name de declaraties van organisatoren. Uit de diverse ingediende declaraties kan worden afgeleid dat er geen 
eenzijdig beleid daarover bestaat. Soms worden er kosten voor de coursedirector gedeclareerd en soms is er een verschil in 
gedeclareerde km-kosten. Het is aan te bevelen tot een algemeen overzicht en wellicht maximering te komen waarin 
duidelijk wordt welke kosten declarabel zijn en welke vergoedingen er worden verstrekt, met als doel hoge negatieve 
resultaten te vermijden. Dit geldt tevens voor declaraties en te verstrekken vergoedingen aan CSC deelnemers. 
 
Om de andere kosten zoveel als mogelijk te beperken is het wellicht aan te bevelen toekomstige mailing niet via de drukker 
en posterijen te verzenden maar via de mail of via de website openbaar te maken. 
 
Advies van de kascommissie 
 
Opgemerkt wordt dat de diverse functies (voorzitter, secretaris en penningmeester) binnen het bestuur feitelijk niet 
verenigbaar zijn. Het is niet de taak van de kascommissie daar een oordeel over te hebben. De kascommissie adviseert de 
financiële stukken goed te keuren. Als de Ledenvergadering ook instemt met het gevoerde bestuur, kan decharge aan het 
bestuur worden verleend.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Noëlle Hoorneman en Danique Lagerwaard 


